
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 851
Vil ministeren oplyse, hvor mange danske humlebiarter, der er opført på rødli-
sten over truede dyrearter og oplyse, hvor mange procent disse udgør af det
samlede antal danske humlebier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand

1/1

Miljø- og Planlægningsudvalget 2010-11
MPU alm. del Spørgsmål 851
Offentligt


